

Title (en)
Fixation device with installation element

Title (de)
Befestigungsanordnung mit einem Installationselement

Title (fr)
Dispositif de fixation avec élément d'installation

Publication
EP 0733745 A2 19960925 (DE)

Application
EP 96104088 A 19960315

Priority
DE 19510414 A 19950324

Abstract (en)
The arrangement contains a fastener rail (8) with an aperture (32) for the pipe bend (2). A disc (10) engages with, or is connected to, the rail. An aperture (14) in the disc contains an elastic layer (12). The tubular part (3) of the pipe bend extends through the aperture, forming a gap (15), which contains the elastic material around the tubular part. The elastic layer has a radial section (22). This is located in axial direction between a shoulder (24) on the pipe bend, and the axial end (26) of the disc.

Abstract (de)
Eine Befestigungsanordnung mit einem Installationselement (2) enthält einen insbesondere als Befestigungsschiene ausgebildeten Befestigungskörper (8) mit einer Öffnung (32) für das Installationselement (2). Die Befestigungsanordnung soll dahingehend weitergebildet werden, daß eine funktionssichere Verbindung einerseits und eine gute Schallentkopplung andererseits gewährleistet werden. Es wird vorgeschlagen, eine Scheibe (10) vorzusehen, welche am Befestigungskörper (8) anliegt und/oder mit diesem verbindbar ist, und ferner eine elastische Schicht (12) zwischen dem rohrförmigen Teil (3) des Installationselements (2) und der Scheibe (10) anzugeben. <IMAGE>

IPC 1-7
E03C 1/042

IPC 8 full level
E03C 1/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
E03C 1/021 (2013.01)

Cited by
ES2697061A1; EP1124018A3; FR3043162A1; EP1510625A1; FR2778722A1; EP1178257A3; EP3431671A1; EP3115517A1; FR3038629A1; WO2020182839A3

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IE IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0733745 A2 19960925; EP 0733745 A3 19970212; DE 19510414 A1 19961002; DE 19510414 C2 19980212

DOCDB simple family (application)
EP 96104088 A 19960315; DE 19510414 A 19950324